
 

 

FOR IMMEDIATE RELEASE 
 

OTTAWA, October 21, 2021 – The Supreme Court of Canada will pursue its time-honoured 

tradition of holding a welcome ceremony for its newest member, the Honourable Mr. Mahmud 

Jamal, at 2:30 p.m. ET on October 28, 2021. 

 

Given local public health protocols in place since the COVID-19 pandemic, the Court has had to 

modify its traditional ceremony. Courtroom capacity is limited to 30 people. Among those who 

will attend in person are members of the Court, Justice Jamal’s immediate family, distinguished 

guests with speaking roles, the Acting Registrar, as well as courtroom attendants, members of the 

RCMP and photographers. 

 

The Court invites members of the media and the public to tune in remotely via the Court’s live 

webcast. 

 

Justice Jamal was officially sworn in as a judge of the Supreme Court at a private ceremony at the 

Court on Canada Day. You may find more information about Justice Jamal by reading his 

biography. 

 

 

For further information contact: 

 

Renée Thériault 

Executive Legal Officer 

(613) 996-9296 

Renee.Theriault@scc-csc.ca 

 

**** 

 

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE 
 

OTTAWA, le 21 octobre 2021 – La Cour suprême du Canada poursuivra sa tradition de longue 

date en tenant une cérémonie d’accueil en l’honneur de son nouveau juge, l’honorable Mahmud 

Jamal, à 14 h 30 HE le 28 octobre 2021. 

 

Compte tenu des protocoles de santé publique en place depuis la pandémie de COVID-19, la Cour 

a dû modifier sa cérémonie traditionnelle. La salle d’audience peut accueillir 30 personnes. Parmi 

ceux et celles qui y assisteront en personne figurent les membres de la Cour, la famille immédiate 

du juge Jamal, des invités de marque qui prendront la parole, le registraire par intérim, ainsi que 

des huissiers-audienciers, des agents de la GRC et des photographes. 

 

La Cour invite les représentants des médias et le public à suivre la cérémonie à distance grâce à la 

webdiffusion en direct de la Cour. 

 

Le juge Jamal a prêté officiellement serment comme juge de la Cour suprême lors d’une cérémonie 
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privée à la Cour le jour de la Fête du Canada. Vous trouverez de l’information supplémentaire à 

propos du juge Jamal en consultant sa biographie. 

 

 

Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec : 

 

Renée Thériault 

Conseillère juridique principale 

(613) 996-9296 

Renee.Theriault@scc-csc.ca 
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